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Godkjenning innkalling og referat fra forrige møte
Referat fra forrige møte: 28.09.23

Vedtak: Innkalling og referat enstemmig godkjent
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Økonomistatus
Regnskap 2023 per 31. oktober

Skole (2020):
Vi har så langt i året brukt 1 530 041 kr mer enn budsjettert, som i stor

https://drive.google.com/file/d/13k6JICi1Qq8W8K9zz0BBt58StIJ86sP5/view?usp=drive_link


grad skyldes merforbruk på vikar og ekstrahjelp. Differansen mellom
merforbruk lønn og refusjon over budsjett er: 1 530 041 - 1 049 312 =
480 729 kr.

Vi ser også at vi har et merforbruk på tjenesteproduksjon på over 200 000
kr. Dette skyldes i en viss grad feil i periodisering. Men hovedforklaring
er at vi har hatt driftsproblemer med de siste fire smarttavlene våre. Vi har
sett oss nødt til å bytte dem ut med digitale skjermer til total kostnad på
ca. 140 000 kr. Vi har med dette forskuttert midler, og vi vil ende med et
visst merforbruk ved årsslutt. Men vi har nå digitale skjermer på alle
klasserom og anser at driftskostnadene vil være betydelig redusert
kommende år.

Skolen har redusert to stillinger, 100% lærer og 60% miljøterapeut, med
virkning fra oktober. (jfr. forrige månedsrapport). Vi forventer å se en
positiv effekt på regnskapene for november og desember

SFO (2150)
Vi har et merforbruk på lønn på kr 111 664 så langt i året. Merkostnadene
balanseres likevel godt mot driftsinntektene. Trekker vi fra salgsinntekter
og moms, har vi kr 120 331 mer i refusjon enn budsjettert.

Balansen mellom matutgifter SFO, kr 132 164 kr, og salgsinntekter
(matpenger), kr 109 310 kr, viser at SFO her har et merforbruk på 22 854.
Dette skyldes feil gjort i regnskapsføringen våren 2023. En antok at SFO
hadde ca 30 000 kr for mye innbetalt i matpenger. En krevde derfor ikke
inn matpenger for månedene april og mai. Dette innebar at vi ikke fikk
inn de ca 32 000 kr vi skulle hatt innbetalt disse 2 månedene, noe som er
hovedforklaring for merforbruket vi har på mat.

Vedtak: SU tar regnskapet til etterretning uten noen videre kommentar.
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Resultater nasjonale prøver 2023
Resultat 5. trinn
Prøve Skalapoeng

(gjennomsnitt trinn)
Mestringsnivå
(gjennomsnitt trinn)

Engelsk 54 2,2

Lesing 51 2,1

Regning 53 2,2

Nasjonalt snitt 50 2

Årets 5. trinn har resultat over landsgjennomsnittet på alle 3 prøvene. De
gjør det sterkest i engelsk, der de har 54 i skalapoeng. En regner 4
skalapoeng som læringsutbytte for ett undervisningsår. Dette betyr at
elevene våre ligger omtrent ett år foran landsgjennomsnittet, som er 50.
Ser vi på mestringsnivå, ligger elevene våre i gjennomsnitt i overkant av
mestringsnivå 2, der 1 er laveste nivå og 3 er høyeste nivå.



Selv om elevene våre scorer ett skalapoeng over gjennomsnittet i lesing,
er lesing den ferdigheten vi scorer lavest på. Det ser vi også i resultatet for
avgangselevene våre:

Resultat 8. trinn (avgangselever)
Prøve Skalapoeng

8. trinn 2023
Skalapoeng
5. trinn 2020

Engelsk 52 56

Lesing 46 54

Regning 48 53

Nasjonalt snitt 50 50

Elevene våre ligger i gjennomsnitt ett år bak landsgjennomsnittet i lesing.
Vi ligger også noe bak i regning, men det er også her engelsk elevene våre
scorer best i. Her er de foran landsgjennomsnittet.

Ser vi på resultatene samme elever oppnådde på nasjonale prøver da de
gikk i 5. klasse for tre år siden, ser vi at de da lå godt foran
landsgjennomsnittet i alle tre prøvene. Årets nasjonale prøver er en
tydelig indikasjon på at elevene ikke har forventet læringsutbytte i løpet
av mellomtrinnet, spesielt i lesing. Skolen må finne forbedringstiltak.

På oppfordring av SU legger vi inn lenke til Udirs Analysebrett , der en
finner en rekke resultater for Hana og andre skoler i landet.

Vedtak: SU noterer seg at resultatet er svært bra for årets 5. trinn, men at
resultatene for avgangselevene indikerer at skolens elever ikke har
forventet læringsprogresjon gjennom mellomtrinnet. Det må vurderes
forbedringstiltak. SU tar ellers resultatene til orientering.
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Utviklingsplan 2023-2024
Utviklingsplanen ble delvis behandlet i forrige SU. Legges nå frem for
endelig behandling (NB! Feil plan i innkallingen)

Vedtak: SU godkjenner framlagt utviklingsplan.
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Belysning i skolegården
Det har kommet innspill fra foreldre som gjerne ønsker mer lys i
skolegården samt på baksiden mot fotballbanen. Skolegården oppfattes
som mørk.
Det hjelper noe at skolen setter på flomlyset på kunstgressbanen om
morgenen før skolestart. Men dette er ikke en god løsning. Flomlyset
settes ikke på utenom treningstid, på ettermiddags- og kveldstid.

Det vises til hendelser i og ved skolegården det siste året. Ungdom samles

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/analysebrett-for-statistikk/
https://docs.google.com/document/d/1oZdIHQL3wKau2Qv2ervLhjD00cL5N__xhZAIvOXzBOc/edit?usp=sharing


under halvtak og i avlukker rundt skolen på kveldstid og i helgene. Det er
flere eksempler på at en prøver å tenne opp bål, og vi finner spor etter
hærverk. Det er også tegn på at det foregår langing i skolegården. Økt
lyssetting vil trolig virke forebyggende.

Vedtak: SU ber rektor sende forespørsel til Eiendom, der en ber om at det
blir gjort en vurdering om at det er tilstrekkelig lys i skolegården, dette i
lys av det som foregår utenom skoletid. Det er viktig at barn og unge
opplever det trygt i skolegården rundt skolen.
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Orienteringssaker
a) Gjennomføring elevundersøkelsen 2023

Gjennomføres på 5. - 7. trinn i perioden 6. november - 8.
desember.
Spørsmål valgt i samråd med elevrådet:
- de obligatoriske spørsmålsbolkene fra UDIR
- 3 spørsmålsbolker valgt av skolesjefen
Undersøkelsen teller totalt ca 70 spørsmål
Resultater gjøres kjent i januar.

b) Gjennomføring foreldreundersøkelsen 2023
Gjennomføres på alle trinn. Frist er 15. desember
Skolen og FAU har i samråd valgt å bruke samme spørsmål som
foregående år. I tillegg er 3 spørsmålsbolker valgt av skolesjefen.
Elevene på trinnet med høyest svarprosent belønnes med pizza
sponset av FAU.
Resultater gjøres kjent i januar.

c) Hendelse mellom elever søndag 24. september
Saken ble orientert om i forrige SU. Rektor orienterte om hvordan
saken videre er fulgt opp.

d) Hatprat
Hendelsen 24. september er et eksempel på hvor stygt elever kan
snakke/skrive til hverandre, både når de er sammen og i chat o.l.
Vi ser samme tendens blant flere elever. Ungdomsteamet som
deltok 24/9 har et opplegg de bruker for å motvirke hatprat.
Personalet vil gå inn på dette temaet i planleggingstid tirsdag 9.
januar.

Vedtak: SU tar orienteringen til etterretning
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Eventuelt
Ingen saker

Kommende SU-møter:




